










- 2 -


No. 38980     

[bookmark: _GoBack]No. 38980     


	April 16, 2020
	
	Le 16 avril 2020

	
	
	

	BETWEEN:

Paul Taylor

Applicant

- and -

Workplace Safety and Insurance Board and Workplace Safety & Insurance Appeals Tribunal



Respondents
	
	ENTRE :

Paul Taylor

Demandeur

- et -

Commission de la sécurité professionnelle et de l’assurance contre les accidents du travail et Tribunal d’appel de la sécurité professionnelle et de l’assurance contre les accidents de travail

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion to file a lengthy memorandum of argument is granted. The motion for a stay of execution is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C63503, 2018 ONCA 108, dated February 6, 2018, is dismissed.
	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La requête pour déposer un mémoire volumineux est accueillie. La requête visant à obtenir un sursis d’exécution est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C63503, 2018 ONCA 108, daté du 6 février 2018, est rejetée.
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